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In this federal election, we're telling you clearly and unambiguously what's in it for you. How 
we want to improve your life. No tired slogans. No ideological posturing. The SPD is about 
politics for the many, from the centre, for the centre.  

THIS MEANS MORE 
... GROWTH FOR YOU.  
• A Germany fund to turbocharge the economy, jobs and housebuilding. 

• With a "Made in Germany" bonus for corporate investments in Germany as a business location. 

• With cheaper energy for all, because lower network fees reduce overall costs. 

• With less bureaucracy and more urgency. 

... IN YOUR POCKET. 
• With income tax relief for 95 percent of incomes. 

• With a reduction in VAT on basic foods for affordable groceries. 

• With more pay for millions of workers thanks to an increase in the minimum wage  
to €15 from 2026. 

• With a continuation of rent control, keeping tenant protection in place. 

... FOR YOUR FAMILY.   
• With modern education and investment in childcare and schools, giving our children the best start in life. 

• With a total of up to 18 months of parental allowance, leaving more time for your life and family. 

• With a healthy, free lunch for every child. 

• With affordable care, thanks to a €1,000 cap on monthly co-payments. 

... PROTECTION FOR YOUR PENSION. 
• With a secure pension level that protects against pension cuts. 

• With stronger company pensions for greater security in old age. 

• With early retirement after 45 years of contributions, which we will defend. 

• With a reliable age at entry and stability you can count on. 

 

Only the SPD is putting forward a chancellor who can be trusted to keep a cool head. 

More for you. Better for Germany. 

 

 

سنشرح لك بوضوح ودقة في هذه الانتخابات البرلمانية ما الذي سنقدمه لك وكيف 
نعتزم تحسين حياتك. لا كلمات جوفاء ولا نقاشات إيديولوجية وهمية. الحزب 
الديمقراطي الاجتماعي SPD يصنع سياسة للجميع، من الشعب وإلى الشعب.

هنا المزيد
… نحقق الازدهار من أجلك.

من خلال صندوق ألمانيا كمحرك للاقتصاد، والوظائف، والإسكان.
من خلال مكافأة Made-in-Germany التي تُمنح على استثمارات الشركات في ألمانيا.

من خلال طاقة أرخص للجميع، لأن تخفيض رسوم الشبكة يخفض التكاليف بشكل عام.
من خلال تقليل البيروقراطية وتسريع وتيرة العمل.

… صافي الدخل من أجلك.
من خلال تخفيف ضريبة الدخل على 95٪ من الدخل.

من خلال تخفيض الضرائب على المواد الغذائية الأساسية للتسوق بأسعار معقولة.
من خلال أجور أعلى لملايين الموظفين عن طريق رفع الحد الأدنى للأجور إلى 15 يورو بدءًا من 2026.

من خلال مواصلة الحد من ارتفاع الإيجارات لحماية المستأجر.

… لأجل أسرتك. 
من خلال التعليم الحديث والاستثمار في دور الحضانة والمدارس، من أجل إعداد أطفالنا على نحو أفضل.

من خلال الإعانة المالية للوالدين التي تصل مدتها عمومًا إلى 18 شهرًا، وذلك لتوفير وقت أكثر للحياة والأسرة.
من خلال وجبة غذاء صحية ومجانية لكل طفل.

من خلال رعاية صحية معقولة بمساهمة شهرية خاصة لا تتجاوز 1,000 يورو.
البديل:

من خلال رعاية صحية معقولة.

… التقاعد من أجلك.
من خلال مستوى معاش تقاعدي آمن يكون بمنأى عن الاقتطاعات.

من خلال معاش تقاعدي مهني أقوى من أجل أمان أكثر عند الشيخوخة.
من خلال حق التقاعد المبكر بعد 45 عامًا من الاشتراكات، والذي نحرص على حمايته.

من خلال سن تقاعد موثوق واستقرار يمكن الاعتماد عليه.

فقط في الحزب الديمقراطي الاجتماعي SPD هناك مستشار يحافظ بالتأكيد على هدوئه.
المزيد من أجلك.

الأفضل لألمانيا.
ابق على اطلاع وشاركنا العمل!

المزيد من أجلك.
الأفضل لألمانيا.

المزيد من أجلك.

الأفضل لألمانيا.

صوتوا للحزب الديمقراطي 

الاجتماعي SPD في 23 
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